
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-12-15, § 14 

 

 Tid Torsdagen den 15 december 2011 kl 16.45 – 18.40  
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 21 december 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Martin Hansson 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M) för Annika Davidsson (M) 

Margareta Stavling (S) för Annika Ödebrink (S) 

  

Ersättare:  

  

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedqvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, 

Åse Geschwind, Lars Jolérus, Ulla Ritzén, Marita Söderqvist och Kristofer Tengliden 

samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-24 och biträdande borgarrådssekreteraren 

Martin Savén från roteln. 

 

 



  

 § 14 

Gatuåtgärder i samband med utbyggnad av Stockholmsarenan, 

etapp 1. Genomförandebeslut  
Dnr T2011-410-00525 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att gatuåtgärder i samband med 

 utbyggnad av Stockholmsarenan ska genomföras omfattande en investering om 

 19,4 mnkr. 

 

 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 14 november 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), 

 vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår (se 

 beslutet). 

 

2) Malte Sigemalm m.fl. (S) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

 

Att godkänna kontorets förslag. 

Samt att därutöver anföra: 

  

Det är viktigt att trafiken flyter även efter avslutade arrangemang på Globen/ 

Stockholmsarenan. Vi Socialdemokrater anser därför att översyn och åtgärder 

måste vidtagas vid påfarterna till såväl Södra länken som Nynäsvägen. Ett 

påtagligt problem redan idag är trafikljuset vid cykelbanan/gångbanan där 

trafiken skall ansluta till Nynäsvägen söderut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), 

Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. 

(MP) och Kajsa Stenfelt (V). 

 

Reservation 

Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

För öka möjligheten för andra resealternativ än bilen, behöver det säkerställas att 

det finns goda tillfarts- och parkeringsmöjligheter för cykel kring den nya 

arenan. Skyltning för gående till och från kollektivtrafiken måste vara extra 

tydlig, eftersom många besökare är sällanresenärer. Några av träden i den yttre 

trädraden vid Sofielundsplan bör kunna behållas. 



  

 

Särskilt uttalande lämnas av Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Vi tycker fortfarande att det är synd att man inte i samband med detta stora 

projekt även däckar över Nynäsvägen, för att slippa den barriär vägen utgör. 

Sådana barriäreffekter pekas i underlaget för arbetet med Söderortsvisionen ut 

som sådant som i samhällsplaneringen ska arbetas bort för att gynna en god 

stadsutveckling. Det ”matkultursområde” som Slakthusområdet bortanför den 

nya arenan delvis utvecklats till, kan i dag, trots den relativa geografiska 

närheten, inte nås från Blåsut/Sandsborg utan en lång omväg. 

 

Enskede, som idag delas av Nynäsvägen skulle kunna bli en lugn och 

sammanhållen stadsdel där parkstråk med gång- och cykelvägar anläggs på 

överdäckningen tillsammans med nya bostäder, liksom på Södermalm, som har 

har utvecklats positivt efter det att Söderleden däckades över. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


